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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni a nemzetpolitikáért felel ős tárca nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

kormánytaghoz

„Mostantól semmilyen magyar vonatkozású sportközvetítést nem nézhetnek magyaru l

külhoni nemzettestvéreink? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban már több alkalommal foglalkoztunk azzal a problémával, hogy a

közszolgálati csatornák úgy közvetítik az olimpiákat, más világversenyeket, Világ- és Európa -

bajnokságok selejtez őit stb., hogy azok a külhoni magyar nézők számára nem láthatóak .

Ebben az ügyben nagyon mély sajnálattal, de elfogadtuk azt a magyarázatot, hogy nemzetköz i

megállapodások miatt ezeket az eseményeket a világon mindenhol egy-egy országban csa k

egy csatorna közvetítheti, ezért nem lehetséges az, hogy pl . Romániában a Duna is adja az

olimpiát a román adó mellett .

Most azonban egy másik hasonló, és talán még komolyabb probléma állt el ő . A

magyarországi sporteseményeket, például a labdarúgó NB 1 összecsapásait ugyanis eddi g

gond nélkül tudták követni külhoni nemzettestvéreink, hisz ezek közvetítését nem kellet t

lekódolni . Július 18-án azonban elindult az új közszolgálati sportcsatorna, az M4 Sport . A



közmédia tájékoztatása szerint mostantól kezdve minden sportközvetítés kizárólag ezen a z

adón lesz elérhető .

Erősen valószínűsíthető , hogy a szomszédos országok szolgáltatói egy külföldi

sportcsatornát nem fognak felvenni kínálatukba . A Dunát viszont felvették, hisz ez például

Romániában nagyon sokakat érdekel . Ez pedig azzal a következménnyel fog járni, hogy a

külhoni magyarok már azokat a magyar vonatkozású sportközvetítéseket sem követhetik

majd, amelyeket eddig még meg tudtak nézni . Nagyon bízunk benne, hogy az illetéke s

szervek végiggondolták ezt a problémát, mielőtt döntést hoztak a sportcsatorna indításáról, é s

az összes közvetítés idetelepítésér ől, nem pedig arról van szó, hogy a Nemzeti

Együttműködés Rendszere ismét elfelejtett foglalkozni a nemzet egynegyedével .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

- Végiggondolták-e, hogy a sportcsatorna indítása várhatóan azzal a következménnye l

jár, hogy a külhoni magyarok azokat a magyar vonatkozású sportközvetítéseket se m

követhetik a jövőben, amelyeket eddig még meg tudtak nézni ?

- Amennyiben igen, akkor milyen megoldási javaslatot dolgoztak ki a problém a

elhárítására ?

Amennyiben nem, akkor hogyan kívánják kezelni a fentebb vázolt helyzetet ?

Budapest, 2015 . július 28 .

~závay István

Országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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